
2015D20131 Verslag houdende een lijst van vragen 

De vaste commissie voor Wonen en Rijksdienst heeft een aantal vragen 
voorgelegd aan de regering over de Slotwet Wonen en Rijksdienst 
(Kamerstuk 34 200 XVIII, nrs. 3 en 4). 

Voorzitter van de commissie, 
Geurts 

Griffier van de commissie, 
Van der Leeden 
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Nr. Vraag 

1 In 2014 is 264 miljoen euro meer uitgegeven dan begroot ten tijde 
van de Najaarsnota 2014 en zijn er voor € 193 miljoen euro meer 
aan verplichtingen aangegaan. Wat is de reden dat dit niet 
voorzien was? Op welke wijze gaat het gedekt worden? 

2 Gaat het Revolverend Fonds Energiebesparing Verhuurders dit jaar 
wel werken? Hoeveel is inmiddels uitgegeven? 

3 Welke oorzaken liggen ten grondslag aan de overschrijding van het 
budget voor de huurtoeslag voor het tweede jaar op rij? 

4 Klopt het dat aan de overschrijding van het budget voor de 
huurtoeslag in 2013 dezelfde oorzaken ten grondslag lagen? 

5 Kunt u toelichten wat de reden is dat de modellen ter voorspelling 
van de hoogte van het huurtoeslag budget niet zijn aangepast na 
deze tweede overschrijding op rij? 

6 Uit welke budget wordt de overschrijding van het huurtoeslag 
budget betaald? 

7 Kunt u garanderen dat de huurtoeslag niet zal worden verlaagd als 
gevolg van deze overschrijding? 

8 Leidt de overschrijding van 263 miljoen euro op de huurtoeslag tot 
een nieuwe manier van ramen om de niet-ingeboekte stijgingen 
zoveel mogelijk te voorkomen? Zo nee, waarom niet?
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